
 
                             

            

Foreningen for aktive hundeejere 

                        Bestyrelsesmøde mandag d. 4/3-24 kl. 18 Mosegårdsvej 20 Vordingborg 

 

Camilla har mad med 

Camilla var referent 

Dagsorden: 

1. Nyt fra formanden 

Der er sendt en ansøgning om fondsmidler til Spar Nord Fonden på ca. 21.000 kr. som skal dække 

indkøbet af nyt af A og tre tunneller med antiskridt. Der kan forventes svar til midt juni. 

Vi har ansøgt om at afholde Nose Work prøver d. 10./11. august. Vi har fået grønt lys fra kredsens 

konkurrenceudvalg og der skulle være dommere til os. 

Vi har i aktivitetsudvalget lavet en afstemning om hvad der kunne være interesse for at afholde af 

dage med fællestræning. Der er blevet taget godt imod det og jeg bliver mødt med spørgsmål om 

hvornår der så sker noget. 

Nyt fra støjmøde 

Som alt ser ud nu får vi lov til at blive i bygningen vi er i nu. Hvordan det skal udmøntes er ikke klart. 

De to weekender hvor der er flyvestævne er det ikke muligt at afvikle træning og færdsel på vores 

træningsarealer er på eget ansvar. 

Der er et sammenfald mellem DM der skal afholdes både af flyverklubben og bueskytterne. Dvs. der 

vil være mange mennesker i disse dage. 

Fremover vil mødet afholdes før jul, så det bliver lettere at lave planlægningen. Vi har særligt brug for 

at vide at vi kan regne med at der er støjfrit. 

Nyt fra kredsgeneralforsamlingen 

Der blev valgt en ny formand, Kristine. 

Det blev besluttet at formanden for uddannelsesudvalget IKKE nødvendigvis skal være en 

kredsinstruktør og fremadrettet skal vælges på kredsgeneralforsamlingen 

Der blev stemt for et indkøb af en fælles agilitybane til kredsen, som man kan leje til konkurrencer. 

Der blev mindet om at man skal respektere de kanaler som udvalgsmedlemmer ønskes at kontaktes 

via. Dette gælder også for tidspunktet. 

Nyt fra kredsbestyrelsen 

I foråret 2024 udbydes der KUN overbygning i agility 

Der er meget få instruktører i kredsen (7 stks) 



Kredsen kan fremover selv afholde en agilitykonkurrence (det har være diskuteret på årsmødet) 

Man har valgt at kredsen forsat skal deltage på Roskilde Dyrskue selvom der ved sidste 

kredsgeneralforsamling var modstand mod dette. Man siger at blot fire medlemmer tjener 

deltagelsen ind (dette er dog usandsynligt, da der var udgifter for omkring 13.000 kr. i forbindelse 

med deltagelsen) 

Det er specificeret at der kun gives forplejning til en køkkenhjælper ved uddannelse. 

Nyt fra landsforeningen 

Ang. landsmøde 

- Der foreslås uændret kontingent til landsforeningen 

Der kommer fremover til at være årstemaer som skal gennemarbejdes af hovedbestyrelsen, 

landsgeneralforsamlingen m.m. Årets tema er ”Fokus på frivillighed” Årsplanen kan ses af referatet 

fra HB-møde d. 10/2. Temaet for 2025 er ”Betaling i DcH” 

Man diskuterer om DcH er ved at være mættet ift. hvad der kan klares af discipliner/TILBUD. 

Nyt fra UU 

Det diskuteres om hundeførerkortet kan promoveres bedre end det bliver pt. 

Der kommer ændringer i modulbeskrivelserne 

Nyt fra konkurrenceudvalget 

Opdateringerne til konkurrenceprogrammet kan findes på medlemssiden. 

Nyt fra brugshundeudvalget 

Der er kommet gang i overbygningen til IGP 

Nyt fra Nose Work 

Der er kommet opdateringer til arrangørguiden og sværhedsgraden til enkelte klasser 

Nyt fra rallyudvalget 

Nye oprykningsregler 

Der arbejdes med nye øvelser til 2025 

 

2. Nyt fra kassereren 

a. Godkendt 

b. Vi har fået en sponsoraftale med OK-benzin. Pia skriver ud til medlemmerne med info. 

3. Instruktørweekend 2024 i september (14.-15. september) 

a. Overnatter: 7 Overnatter ikke: 3 Ikke svar: 1 

b. Emne m.m. tages op på instruktørmødet 

4. 40 års jubilæum 

a. For klubbens medlemmer, afholdes d. 29/6 i stedet for sommerfest. Det koster 100 kr.  

b. Åbent hus d. 27/7 kl. 11-14 

5. Lydighedskonkurrencen d. 26/5 

a. Der mangler hjælpere. Camilla hjælper med beregningen. Henning figurant. Pia runner. Camilla 

efterlyser en køkkenhjælper m.m.. 

b. Springbrædtet skal ses igennem.  

6. Nose Workprøver d. 10-11/8 

a. Der skal findes arealer til hvor vi kan være henne. Camilla skriver ud til medlemmerne for at høre om 

der er nogle der har adgang til egnede steder. 



b. Camilla bestiller præmier til prøverne (og rally) 

7. Landsmøde 

a. Hvem deltager?  

8. Situation mht. træning/hold 

a. Camilla skriver et opslag på Facebook omkring mangel og opfordring til at interesserede kan skrive til 

hende. 

b. Jette vil gerne lave en introdag til DcH-programmet (evt. med hund, hvis det giver mening). Evt. kan 

der efterfølgende laves et hold (dog kun i sommerhalvåret).  

9. Arbejdsdag 

a. Hegn til kravlegård, tjek og evt. ordne lydighedsspring, oprydning i carporten, indkøb/opsætning af 

låge kravlegård, køleskab, grus under fliser ved lågen ind til agilityskuret. 

b. Der skal laves et opslag på Facebook. Camilla køber pølser, kartoffelsalat, pølsebrød, dyppelse og løg 

(rå/ristede). Vi starter kl. 9.00 med morgenkaffe 

10. næste møde/mad med 

a. d. 7/5-23 

b. Linda har mad med. 

11. evt. 

- Pia ønsker at få lokalkonkurrencen i lydighed flyttet, da der er sammenfald med en konkurrence i Køge. Det 

flyttes til sidste weekend i september. 

 

 

 

 

 

 


